

VERSLAG

van de Algemene Vergadering van de Limburgse Schaakbond,
gehouden te Sittard op zaterdag 23 september 1990

Punt 1. OPENING

Om 13.15 uur opent de voorzitter de vergadering. Ondanks het regenachtige weer zijn er 29 van de 34 verenigingen vertegenwoordigd.

De voorzitter verheugt zich erop dat het ledental eindelijk stabiel boven de 1500 is aangeland. De s.v. De Landgraaf zorgde ervoor met een aanmelding van 49 nieuwe leden dat het ledental in de maand september steeg.

Hij moet helaas medelen dat de s.v. De Postertoren als schaakvereniging niet meer is aangesloten bij de Li.S.B. Gronsveld heeft een nieuwe naam gekregen: J'Adoube.

De heer Henzen is de nieuwe schaakkampioen van Limburg, proficiat namens bestuur en leden van de bond.

Op deze vergadering zal gepraat worden over de Nieuwsbrief, het belangrijkste communicatiemiddel van de Li.S.B.

Het verheugt hem te kunnen medelen dat de Li.S.B. op 30 september gastheer is in het Maas-Roer-Schaakfestival. Dank zij de s.v. Hoensbroek is alles prima geregeld. Een woord van dank is hier zeker al op zijn plaats.

Punt 2. INGEKOMEN STUKKEN/MEDEDELINGEN

- Berichten van verhindering zijn binnengekomen van de schaakverenigingen Venray en Bergen, het bestuur van de KNSB en de heer Van Spijk.
- Een schrijven is ontvangen van de commissie organisatie VSB-schoolschaak. Dit schrijven is te vinden op pag.20 van de stukken van deze vergadering.
- De secretaris deelt mee dat het ledental op dit moment, 22 sept.1990, 1557 bedraagt.

Punt 3. VERSLAG ALGEMENE VERGADERING 25 APRIL 1990

De heer Cuppen (Blerick) wil bij punt 4 nog wel even kwijt dat hij nog steeds de link naar de verenigingen mist wat betreft het VSB-schoolschaak.

De heer Hoeben (Tegelen) deelt mee dat op eerste vergadering gesproken is over het goed opzetten van een cursus schaken en over de organisatie van het schaakfestival op 1 juni 1990. De vraag van de heer Cuppen zal zeker nog een uitvoeriger antwoord krijgen, waarschijnlijk op de Voorjaarsvergadering van de Li.S.B.

Ook de heer Henzen (Schaesberg) is het nog steeds niet duidelijk hoe alles er in concreto gaat uitzien. Hij is bang dat de wegen van de commissie en de verenigingen elkaar zullen kruisen zonder ontmoetingspunt.

De voorzitter meent dat dit zeker niet het geval zal zijn. Wel is afgesproken dat allereerst de scholen benaderd zullen worden waarvan al schaakactiviteiten bekend zijn, daarna volgen de andere scholen. En ook de verenigingen zullen erbij betrokken worden.

Hierna wordt het verslag van de vergadering goedgekeurd. De voorzitter dankt de samensteller ervan.

Punt 4. JAARVERSLAG SECRETARIS.

De heer Van Vliet (Caïssa) wil twee algemene opmerkingen plaatsen:

- het secretariaat reageert en ageert niet altijd even snel en
- hij vraagt zich af of dit komt omdat de interne communicatie tussen de bestuursleden niet altijd even optimaal is.

De voorzitter antwoordt dat de verenigingen soms anders aankijken tegen het werk van het bestuur dan het bestuur zelf. Hij kan de verzekering geven dat de verhoudingen binnen het bestuur uitstekend zijn.

Hierna wordt het verslag van de secretaris goedgekeurd. De voorzitter dankt de secretaris voor het werk eraan besteed.

Punt 5. FINANCIEN

a. Jaarverslag penningmeester

De penningmeester geeft enige uitleg bij diverse posten. Het nadelig saldo kon gelukkig beperkt blijven tot f.620,34, terwijl op de voorjaarsvergadering nog gesproken werd over f.2000,--

b. Verslag kascontrolecommissie

De commissie heeft de boeken en bescheiden van de penningmeester gecontroleerd en in orde bevonden.

Wel wil de commissie meedelen dat de opbrengst van de diploma's geen echte winstpost is, maar meer een herverdeling van de voorraad. Wat zal er in de toekomst gebeuren met de torenen pionnendiploma's? Zal de voorraad nog verkocht kunnen worden?

Ook is een bedrag van f.1000,-- aan advertentiekosten niet vermeld.

De penningmeester deelt mee dat de voorraad diploma's bij de Li.S.B. niet zo bijzonder groot is. De toekomst zal moeten uitwijzen of ze verkocht kunnen worden. Ook heeft hij geen informatie over inruilmogelijkheden bij de KNSB.

Inderdaad zijn in april 2x f.500,-- voor advertenties ontvangen. Deze bedragen zijn echter bestemd voor het komend jaar. In het bestuur is afgesproken dat de post opgeschoven zal worden naar het komend seizoen.

De kascommissie stelt voor de penningmeester decharge te verlenen. (Applaus)

De voorzitter dankt de penningmeester voor de vele werkzaamheden in het eerste jaar van zijn penningmeesterschap. (Applaus)

c. Verkiezing nieuwe kascommissie

Lid van de kascommissie zijn 't Pionneke, voor de 2e maal, en de sv.Schaesberg, was reserve, voor de 1e maal. Blerick stelt zich beschikbaar als reservelid op te treden.
Vergadering akkoord.

Punt 6. BEGROTING 1990-1991 (+ voorstel contributieverhoging)

De penningmeester wijst erop dat in de begroting een voorstel tot contributieverhoging is opgenomen.

De voorzitter deelt mee dat er op de voorjaarsvergadering weinig weerstand bestond tegen een verhoging. Ook zal er rekening mee moeten worden gehouden dat de KNSB volgend jaar weer met een verhoging komt.

De penningmeester wijst op een reserve voor het Huttontoernooi.

De heer Van Vliet (Caïssa) merkt op dat voor de organisatie van de finale van de jeugdkampioenschappen slechts een bedrag van f.800,-- is uitgetrokken. Voor een dergelijk bedrag kun je nauwelijks een toernooi organiseren. Hij wil aan het bestuur en de vergadering vragen dit bedrag te verhogen. Dat zou kunnen via nog een extra kleine contributieverhoging of via sponsoring.

De heer Hoeben (Tegelen) wil de woorden van de heer Van Vliet onderschrijven. Voor de senioren wordt f.1790,-- begroot. Hij vindt de verhoudingen wel wat scheef liggen. Hij stelt voor de post voor de jeugd te verhogen tot f.1200,--

De penningmeester merkt op dat er dan een tekort ontstaat op de begroting van f.400,--.

De heer Hinssen (s.v.Heerlen) wil opmerken dat de s.v.Heerlen de kampioenschappen dit jaar nog organiseert voor de begrote f.800,--

De vergadering blijft tegen het vragen van inschrijfgeld, dit is doelbewust twee jaar geleden afgeschaft.

De heer Van der Grinten juicht het toe als er meer geld voor de jeugd beschikbaar kan worden gesteld. Wel wil hij opmerken dat als de finale wordt opgetrokken tot f.1200,-- er een scheve verhouding komt tot de voorronden, waar slechts f.100,- voor beschikbaar is.

De voorzitter meent, dat als de bedragen verhoogd worden er door de organiserende vereniging een begroting ingediend zal moeten worden.

Hij stelt de heer Van Vliet voor zijn voorstel terug te trekken. In het bestuur zal in het komend jaar de zaak van alle kanten bekeken worden.

De heer Van Vliet wil dat wel doen, maar met het duidelijk verzoek dit voor de komende jaren te herzien.

De meerderheid van de vergadering ondersteunt de gedachte van de heer Van Vliet.

De voorzitter zegt toe dat de zaak in het bestuur bekeken zal worden.

Op voorstel van de voorzitter keurt de vergadering de begroting goed, inclusief de contributieverhoging.

Punt 7. NIEUWSBRIEF Li.S.B.

De voorzitter wijst op de pagina's 22 en 23 van de vergaderstukken. Hier wordt de nieuwe opzet naast de huidige opzet gesteld.

De heer Clevers heeft enkele voorbeelden van de nieuwe opzet meegebracht. Hij was niet in staat ze de verenigingen toe te zenden, zelf kreeg hij ze pas gisteravond. Hij gaat wat dieper in op enkele facetten van de nieuwe opzet. Hij deelt mee dat reeds 4 regionale bonden de Li.S.B. voorgaan en de ervaringen daar zeer positief zijn.

De heer Klokgieters (s.v.'t Pionneke)) vraagt naar de hardheid van de f.2000,-- sponsoring. Hij ziet pas een bedrag van f.1000,--.

De heer Clevers deelt mee dat het bestuur niet over f.2000,-- zou spreken als het niet zeker was dat dit bedrag niet voor langere tijd beschikbaar zou zijn. De ontbrekende f.1000,-- zullen er komen zodra het idee gerealiseerd is. Toch zal gezocht blijven worden naar meer middelen.

Levendige discussies ontstaan over de actualiteit, de redactionele verantwoordelijkheid, de duur van het contract, de verzending aan de relaties van de Li.S.B., de mogelijke advertentieopbrengst en advertentieruimte, de plaats in Schakend Nederland en het aantal (mogelijke) pagina's.

Uit de discussies blijkt overduidelijk dat de vergadering in overgrote meerderheid achter de nieuwe opzet staat, alleen de sv.De Landgraaf en 't Pionneke hebben bedenkingen tegen de nieuwe opzet.

Pauze van 14.45 - 15.05 uur.

Punt 8. VOORSTELLEN REGLEMENTSWIJZIGING

a. Wijziging reglement jeugdclubcompetitie

De heer Van der Grinten geeft de nodige toelichting en past de wijzigingen in in het geheel van de reglementen.

De heer Kivits (s.v.Leudal) vindt A4 te ver gaan. Hij vraagt of bij ziek worden geen reserve kan worden opgesteld.

De heer Van der Grinten beaamt dit, de regel is zo gemaakt om onrust te voorkomen.

De heer Kivits vindt de mogelijkheid een reserve te kunnen opstellen noodzakelijk te blijven vinden.

De voorzitter zou een reserve ook niet willen aanraden.

De heer Kivits stelt voor in de categorieën C, D en D een reserve te mogen opstellen, uiteraard met behoud van bordvolgorde.

Bij hoofdelijke stemming blijken 67 stemmen uitgebracht voor het voorstel van de heer Kivits, 61 tegen en 26 onthoudingen. Het amendement op het voorstel is dus aangenomen.

Hierna wordt het gewijzigde voorstel door de vergadering aangenomen.

b. Wijziging reglement persoonlijke jeugdkampioenschappen.

De voorstellen worden ongewijzigd door de vergadering aangenomen.

Punt 9. BONDSRAADSVERGADERING KNSB

De voorzitter deelt mee dat er van KNSB-zijde nog geen agenda en vergaderstukken gezonden zijn voor de vergadering van november a.s. Een bespreking heeft dus weinig zin.

Punt 10. BONDSCOMPETITIES EN SCHAAKKALENDER

De heer Borghouts behandelt de gevolgen van het terugtrekken van Posterholt uit de competitie. Hij waardeert de medewerking van de verenigingen bij het doorgeven van de uitslagen. Dit is het afgelopen jaar over het algemeen uitstekend gegaan.

Wat de schaakkalender betreft deelt de heer Borghouts mee dat aankondigingen voor toernooien in Schakend Nederland door de verenigingen zelf doorgegeven moeten worden aan de KNSB. Er wordt alleen geplaatst wat op de kalender staat.

Punt 11. PRIJSUITREIKING K.O.-BEKER EN LOTING

De KO-beker is dit jaar gewonnen door Schaesberg, Brunssum krijgt de 2e prijs en DJC I en II resp. de 3e en 4e prijs. De voorzitter feliciteert de prijswinnaars.

Voor de loting van de nieuwe KO-competitie hebben zich 24 teams opgegeven.

De loting geeft het volgende beeld voor de 1e ronde:

GESS	-	't Pionneke
Venlo II	-	Hoensbroek-ME
Schaesberg II	-	DJC III
Caïssa I	-	Reuver
De Landgraaf I	-	Schaesberg I
Caïssa II	-	Caïssa III
Brunssum	-	Venlo I
Fortuna	-	EVDEZ
Kerkrade	-	VSM
Blerick	-	De Landgraaf II
DJC I	-	DJC II
Tegelen I	-	Tegelen II

Punt 12. BESTUURSVERKIEZING

De heren Hendriks, Borghouts, Temmink, Jeuken en Clevers zijn aftredend, maar stellen zich herkiesbaar. Door de verenigingen zijn geen nieuwe kandidaten gesteld.

De voorzitter stelt voor alle heren bij acclamatie te herkiezen. (Applaus)

Punt 13. RONDVRAAG EN SLUITING

De heer Temmink deelt mee dat er in Tegelen op 7 november een cursus schaakleraar start, aanmelden bij de heer Hoeben.

In het najaar zal er een vervolgcursus komen, de bedoeling is dat de 3e en 4e stap behandeld zullen worden.

De heer Van der Grinten deelt mee dat de finale voor de Limburgse jeugdkampioenschappen gehouden zullen worden van 27 t/m 30 december.

Vervolgens zegt hij dat er een commissie zal komen voor een soort samenwerking bij jeugdtoernooien. De toernooien worden door de verenigingen zelf georganiseerd. Er vallen punten te verdienen voor de deelnemers, er komt een eindstand en ook prijzen. Het ligt in de bedoeling op de Voorjaarsvergadering met concrete plannen te komen.

Ook wil hij erop wijzen dat vandaag de sluiting is voor de inschrijving van de jeugdclubcompetitie. Dit week-end is de laatste kans om in te schrijven.

De heer Van Vliet (Caïssa) wenst zijn waardering uit te spreken voor de inzet van het bestuur. Dit ondanks de kritiek die hij in deze vergadering naar voren heeft gebracht.

Wat kritiek heeft hij ook op de organisatie van de Persoonlijke Kampioenschappen, deze was niet helemaal correct.

Ook wil hij de suggestie aan de hand doen het volgende schaakseizoen te starten met een kampioenschap voor clubteams, te vergelijken met het toernooi tijdens het 60-jarig bestaan georganiseerd.

De heer Kivits (Leudal) vraagt naar het bestaan van de Nederlandse Kampioenschappen voor teams, categorie E.

De heer Van der Grinten antwoordt dat er geen officiële kampioenschappen voor die categorie zijn. Wel is er een soort vervangend toernooi in Leiden geweest, hij heeft toen Leudal aangewezen als deelnemer. Hij kan geen antwoord geven op de vraag of er komend jaar weer een dergelijke teamkampioenschap komt.

De heer Hoeben wijst op enkele dingen die zijn misgelopen tijdens de zg. Pupillendag. Hij vraagt of het bestuur enige invloed op de organisatie heeft.

De voorzitter heeft een dossier gekregen van de heer Van der Grinten. Er zal in het bestuur zeker over gesproken worden.

De heer Henzen (kampioen van Limburg) vraagt naar de vergoedingen bij deelnemen aan de Nederlandse kampioenschappen.

Er blijken geen vergoedingen gegeven te worden.

De heer Henzen deelt mee dat hij dan van deelnemen afziet.

De heer Clevers deelt mee dat hij gaarne bereid is voor contacten met de media te zorgen. Sommige berichten voor de Nieuwsbrief stuur hij al door. We moeten samen proberen de schaaksport naar buiten te brengen.

De voorzitter wil opmerken dat op dit gebied de laatste tijd redelijk goede resultaten zijn geboekt.

Niets meer aan de orde zijnde dankt de voorzitter de aanwezigen voor hun bijdrage aan de dikwijls levendige discussies. Hij wenst alle verenigingen een prettig schaakseizoen toe en sluit om 16.00 uur de vergadering.

De samensteller,
A. van der Sande, secr.